
 
 

Hvor lenge kan jeg klatre i graviditeten? 
 
 
NKF har gjennomført et litteratursøk i pubmed med forskjellige nøkkelord, og 
resultatet er at det ikke eksisterer forskning eller publikasjoner på området. 
Videre har NKF vært i kontakt med Norsk senter for fosterdiagnostikk ved 
NTNU, ulike leger, gynekologer og klatresele produsenten Petzl. 
 
  
Konklusjonen er at det er umulig å forutsi om et fall er farlig siden det ikke er 
noe forskning på dette.  
 
NKF kan derfor ikke gi annet råd enn at hver enkelt må vurdere dette 
selv evt. i samråd med egen lege. 
 
 
 
 
NKF, januar  2015	  


